
天下自然奇观        红石林     Nature's Marvels of the World           Red Stone Forest
国家森林公园        天子山     National Forest Park           Tianzi Mountain
中国最美的小城         凤凰古镇   
China's Most Beautiful Ancient town            Fenghuang Ancient Town
吉尼斯世界纪录         最高户外电梯[百龙电梯]
Guinness World Records World's Tallest Outdoor Elevator              Bailong Elevator

张家界 ZhangJiaJie
凤凰 FengHuang
芙蓉镇 FuRongTown
长沙 ChangSha

湖南之旅湖南之旅
名山胜景名山胜景

www.chinaexpress.com.my

全程4星+准5星酒店 4 Stars + Local 5 Stars Hotel
全程无购物 No Shopping
有车购 in-Coach Shopping

The Scenic Journey Of Hunan

Tour Code : 8DYG

03-21455177



第一天           吉隆坡           广州                张家界  
 齐集于吉隆坡第一行站楼国际机场，乘搭国际航班飞往张家界，广州中转。
                                                                                                                                              酒店： 准5* 嘉莱特酒店或同级
  

第二天           张家界                凤凰                                                                              (早/午/晚餐)          
【凤凰古城】- 中国最美的小城之一，也是中国现代作家沈从文的故乡。这里聚集了土家族与苗族等多个少数民族。 接着
前往古城，【沱江伐舟】(含船游)欣赏两岸风光，吊脚楼、万名塔、虹桥艺术楼，还有古镇夜景等等。
                                                                                                                                               酒店：准5* 最湘西酒店或同级

第三天           凤凰               芙蓉镇               张家界                                                    (早/午/晚餐)
【红石林】海底沉积了大量混合泥沙的碳酸盐物质，经过地壳运动，海底被抬起，在大自然风化、水刻、溶蚀和重力的外
动力地质作用下，形成了这片美丽的地质奇观—中国唯一的红色炭酸盐岩石林。【芙蓉镇】因姜文和刘晓庆主演的电影
《芙蓉镇》在此拍摄， 因此更名为《芙蓉镇》。之后游览【土家吊脚楼，古镇石板街，古镇夜景】。
                                                                                                                                              酒店： 准5* 嘉莱特酒店或同级

第四天          张家界                                                                                                      (早/午/晚餐)
【天门山风景区】(含缆车上或下): 天门山是张家界永定区海拔最高的山，因自然奇观天门洞而得名。【玻璃栈道】（手扶
梯上或下）: 于山顶西线，长60米，最高处海拔1430米。是张家界天门山景区继悬于峭壁之 上的鬼谷栈道、凭空伸出的玻
璃眺望台、从玻璃台可以看见下面。【 天门洞】(含环保车) 乘车经九曲十八弯（99道弯公路奇观）抵达自然奇观天门洞。
南北对开于千寻素壁之上， 气势磅礴，巍峨高绝，是罕见的高 海拔穿山溶洞，更是尽显造化神奇的冠世奇观。【土家风
情园】张家界土家风情园集旅游观光、文艺表演、奇珍展览、餐饮住宿为一体，主要由土司城和毕兹卡圣  火堂等功能区
组成。外观打卡【72奇楼】。
                                                                                                                                              酒店： 准5* 嘉莱特酒店或同级

第五天          张家界                                                                                                     (早/午/晚餐)
【军声画院】以砂石、植物等自然材料为绘画创作原材料，创造了一种全新的绘画种类——砂石画。乘环保车上【天子
山】，搭中国唯一的山体外观光电梯【百龙电梯】上袁家界观赏天下第一桥和迷魂台，游览【贺龙公园、西海石林、袁家
界风景区、阿凡达-哈利路亚山】等景色，后乘缆车下山。
                                                                                                                                        酒店：准4* 湘瑞阁高端客栈或同级

第六天           张家界                                                                                                    (早/午/晚餐)
【国家森林公园金鞭溪】-因溪旁有金鞭岩而得名，被誉为“世界上最美丽的峡谷之一”。【水绕四门】因金鞭溪、 索
溪、鸳鸯溪、龙尾溪四条溪流在这块不足200平方米的山谷盆地里盘绕汇流而得名。【十里画廊】乘小火车（双程）- 中
国山水画原版，故名十步一景十里宛如一幅中国山水国画，前后左右都是景，令人目不暇接。【大峡谷玻璃桥】（含游船
+电梯）-体验惊险刺激的世界最长、最高的全透明玻璃桥。
                                                                                                                                        酒店：准4* 湘瑞阁高端客栈或同级

第七天           张家界                  长沙                                                                            (早/午/晚餐)
【森林植物园】是賞花踏青以及親子遊的好去處，園內不定期會舉辦花展，能觀賞到美麗的鬱金香、 櫻花、牡丹還有荷
花等，尤其是櫻花和郁金香，面積大，盛開時非常美（根据季节性的花）。 【简牍博物馆】此馆是中国首座集简牍收
藏、保护、整理、研究和陈列展示于一体的现代化专题博物馆。  打卡【国金中心】，【逛黄兴路步行街】自由购物及品
尝长沙各种风味小吃。
                                                                                                                                        酒店：准5* 大王山假日酒店或同级

第八天           长沙                      广州                   吉隆坡
早餐后，前往机场，准备启程回到可爱的家。

加点 ：魅力湘西歌舞秀                人民币380 或 天门狐仙歌舞秀                人民币450

**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整  *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**                     
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Tour Code : 8DYG

8天7晚 名山胜景湖南之旅



Day 1          KUALA LUMPUR             GUANGZHOU             ZHANGJIAJIE  
 Assemble at KLIA for your flight to Zhangjiajie, transit in Guangzhou. 
                                                                                                                                                             Hotel : Local 5* Galctic G-Luxe Hotel or sml

Day 2          ZHANGJIAJIE              FENGHUANG                                     (B/L/D)        
【FengHuang Ancient City】Charming hometown of modern Chinese writer Shen Congwen, known for its beauty and diverse  ethnic communities,
including the Tujia and Miao minorities. 【Tuojiang Cruise】Experience the beauty of both sides,  【adorned with stilted houses, WanMing
Pagoda, Rainbow Bridge Art Building and the night scene of the ancient town】.
                                                                                                                                                                        Hotel : Local 5* XiangXi Grand Hotel
 

Day 3           FENGHUANG                FuRong Town            ZHANGJIAJIE       (B/L/D)          
【Red Forest Stone】the unique Red Carbonate Stone Forest in China. 【FuRong Town】Renowned as 'Furong Town' due to the filming of the
movie starring Jiang Wen and Liu Xiaoqing,[Furong Town]. Visit  【Tujia stilted houses, stroll the ancient town's stone streets, and enjoy
the enchanting night view】.
                                                                                                                                                              Hotel :Local 5* Galctic G-Luxe Hotel or sml

Day 4          ZHANGJIAJIE                                                                  (B/L/D)        
 Explore 【Tianmen Mountain Scenic Area】  (includes cable car up or down): Tianmen Mountain, the highest peak in  Zhangjiajie's Yongding
District, is renowned for the natural wonder of Tianmen Cave.【Glass Skywalk】 (includes escalator  up or down) Located on the western ridge
of the mountaintop, follows the thrilling Ghost Valley Skywalk and the suspended  Glass Observation Deck, providing a reathtaking view from  
above." 【 Tianmen Cave】  (includes shuttle bus)  Natural Forest Park. Zhangjiajie【  Tujia Cultural Park】  combines tourism, artistic
performances, exotic exhibits, and dining  accommodations. Capture a memorable moment with a check-in at the exterior of the【72 Qilou】.
                                                                                                                                           
                                                                                                                                                             Hotel : Local 5* Galctic G-Luxe Hotel or sml

Day 5          ZHANGJIAJIE                                                                 (B/L/D)        
【 Junsheng Art Studio 】  innovates with sandstone painting, using natural materials like sand and stone. Take shuttle bus to
【Tianzishan】,experience the  unique【 Bailong Elevator】up to visit First Bridge and MiHun Platform ,exploring attractions like 
【 Hailong Park, Xihai Stone Forest, Yuanjiajie , and  Avatar-Hallelujah  Mountain】.  
                                                                                                                                                                 Hotel : XiangRuiGe Boutique Hotel or sml

Day 6           ZHANGJIAJIE                                                                (B/L/D)
【National Forest Park - Jinbianxi】Named for the golden whip-shaped rocks, Jinbianxi is celebrated as 'One of the World's Most Beautiful
Canyons. 【Water Surrounding the Four Gates】Named for the convergence of four streams – Jinbianxi,  Suoxi, Yuanyangxi, and Longweixi –
within a compact valley basin. 【Ten-Mile Gallery】(included both way tram) features ten scenic views within ten steps, creating a picturesque   
panorama in every direction. 【Grand Canyon Glass Bridge】（Includes boat ride and elevator）Experience   the thrill of the world's longest
and highest fully transparent glass bridge.
                                                                                                                                                                  Hotel : XiangRuiGe Boutique Hotel or sml

Day 7           ZHANGJIAJIE            CHANGSHA                                      (B/L/D)
【National Botanical Garden】An ideal destination for flower viewing, family outings, and occasional flower exhibitions, especially during the
blooming seasons, offers stunning views (subject to seasonal flowers). 【Jiandu Museum】This museum is China's first modern specialized
museum dedicated to the collection, preservation, organization, research, and exhibition of ancient Chinese bamboo slips. 
View 【Changsha  International Financial Centre】【HuangXin Road Shopping Street】Enjoy free shopping and savor a variety of local  snacks
in Changsha.
                                                                                                                                              Hotel : Local 5* DawangShan Holiday Inn Hotel or sml            

Day 8           CHANGSHA               GUANGZHOU            KUALA LUMPUR
After breakfast, heading to the airport, preparing to embark on the journey back to your lovely home.

Optional : Xiangxi Cultural & Dance Show                      RMB380  or Tianmen Fox Fairy Song and Dance Show                    RMB450

**Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other
cities**
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Tour Code : 8DYG8Days 7Nights

The Scenic Journey of Hunan



Tour Code : 8DYG

行程风味  Special Flavor

野山菌火锅
韩式烧烤
火宫殿
苗家风味
湘菜风味

Wild Mushroom Hot Pot
Korean BBQ
HuoGongDian Hotpot
Miao Cuisine
Hunanese Cuisine

ADDITIONAL INFO

1.Passport & Visas – Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and
permits have been acquired 

2.Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure

1.  护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个 以上及所有所需提前申请的签证和准证

2.旅游保险-建议出发前购买旅游保险

Term & Condition
1.Tours are conducted in manderine.
2.Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
3.Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
4.Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
5.In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach,
 if you need, please place your order with tour guide.
6.For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking conditions.

1.  导游将以中文讲解为主，如要求其他语言讲解，需征收额外费用。
2.  住宿安排2人一房或三人一房，单人间将收取额外费用。
3.  三人间-第三张床将是折叠式床。
4.  团费仅适用于马来西亚公民， 外国人将征收额外费用。
5.  车上购物-将售卖当地产品，如有需要可以跟导游购买。
 6. 有关其他报团细节，请参考完整报团细节。

           Departure Date :

Tour Fare :

F/Details : 


